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Samråd KSAU arbets- och näringslivsnämnden 
(2019 KS0087)

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott har tagit del av informationen.

Beskrivning av ärendet
Med på samrådet är ordförande Birgitta Årzén (S) och arbets- och näringslivschef Christer 
Grähs.
 
Under samrådet diskuteras följande frågor:

 Delårsbokslut
 Internkontroll
 Nyckeltal
 Verkställande av beviljade motioner
 Arbetsmarknadsläget
 Art Inside Out
 Into the Woods
 Språkstart
 Biografen
 Behov av integrationsmedel 2020-2021
 Ekonomiskt bistånd

 
Inför samrådet har nämnden svarat -på ett antal frågor.

Handlingar i ärendet
 Frågor inför samråd KSAU - arbets- och näringslivsnämnden 17 september 2019
 Punkter som ANN vill lyfta
 Samråd 17 september
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Susanne Ohlsson, Kommunsekreterare 2018-02-19
Tfn: 0345-180 49
E-post: Susanne.ohlsson@hylte.se

Frågor inför samråd KSAU - arbets- och näringslivsnämnden 

Tid: 17 september 2019 kl. 13:00
Plats: Lilla sammanträdesrummet, kommunhuset

Inledning
Kommunstyrelsen ska enligt kommunallagen leda och samordna förvaltningen av kommunens 
angelägenheter och ha uppsikt över verksamheten. Styrelsen ska uppmärksamt följa de frågor 
som kan inverka på kommunens utveckling och ekonomiska ställning och göra de eventuella 
framställningar som behövs. 

Samrådsträffarna är ett led i kommunstyrelsens uppföljningsansvar och kvalitetsutveckling. 

Samrådsträffarna är också en möjlighet till dialog mellan styrelsen och nämnden inför 
kommande beslut eller om det är något speciellt som nämnden vill lyfta med styrelsen. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott vill i första hand ta del av avvikelser, förändringar och 
nyheter jämfört med tidigare samråd. Det gäller både positiva och negativa förändringar. 
Har det inte skett någon förändring sen senaste samrådet på någon av frågorna räcker det att 
nämnden skriver i sitt svar att inget nytt har tillkommit. 

Skicka in de frågor som nämnden vill ta upp för dialog till kommunledningskontoret. 

Ekonomi
Hur ser nämndens prognos ut för 2019? Har nämnden tagit beslut med anledning av 
prognosen? Vad är bra att kommunstyrelsen har kännedom om som kan påverka prognosen?

Intern kontroll
Har det kommit fram något i nämndens interna kontroll som kommunstyrelsen bör ha 
kännedom om?

Nyckeltal
Beskriv interna och externa faktorer som kan påverka resultatet av KF-nyckeltalen. Har t.ex. 
nämnden gjort en särskilt satsning inom nämndens ansvarsområde? Kommer det ske en 
lagändring eller något annat som kan påverka? 

Kommunstyrelsen är intresserade av analyser, inte det faktiska resultatet. 
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Observera att ni inte behöver svara på alla nyckeltalen om det inte har skett något som 
kommunstyrelsen bör ha kännedom om. 

Arbets- och näringslivsnämndens KF-nyckeltal
 Andel långtidsförsörjningstagare av totalt antal personer med ekonomiskt bistånd (%) 
 Väntetid i antal dagar från första kontakttillfället för ansökan vid nybesök till beslut 

inom försörjningsstöd
 Andel som är nöjda vid fysiska besök inom kultur och fritidsverksamheten
 Andel som kommer ut i arbete eller studier efter avslut inom 

arbetsmarknadsverksamhet

Beviljade motioner
Hur går det med att verkställa motioner från kommunfullmäktige?

 Motion om hjärtstartare
 Motion om ekonomiskt stöd till föreningar som nattvandrar

Övriga frågor
Arbetsmarknadsläget
Kulturfrågor

Ronny Löfquist Anna Roos Per Borg
KS ordförande KS 2:e vice ordförande Kommundirektör
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Samråd 
KSAU – ANN AU

2019-09-17

2019-10-02 Arbets- och näringslivskontoret1 (26)



Ekonomi
Utfall: underskott på 4 704 tkr 
Prognos: underskott på 2 500 tkr 

• Skillnad i utfall och prognos beror i stor del på att 
kontoret har en del kostnader som enbart infaller 
under årets åtta första månader. 

• En stor del av det prognostiserade underskottet kan 
härledas till beslut inom individ- och familjeomsorg och 
nämnden har begärt tilläggsanslag för att täcka 
kostnader för placeringar och ekonomiskt bistånd. 

• Kontoret arbetar för att nå ekonomisk balans för övriga 
verksamheter. 

2019-10-02 Arbets- och näringslivskontoret2 (26)



Internkontroll
• Vid stickprovskontroll gällande uppföljning av att 
deltagares individuella handlingsplaner följs 
kunde flera brister konstateras. 

• Ett utvecklingsarbete för att säkerställa att detta 
förbättras har påbörjats på 
arbetsmarknadsenheten.
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Nyckeltal
• Behov av nya nyckeltal inom nämndens ansvarsområde. 
• Två av nyckeltalen (inom IFO) är inte tillgängliga än, när 

det gäller andel långtidsförsörjningstagare kommer 
statistik för 2018 i september 2019. 

• Andel som går vidare till arbete/studier säger inte mycket 
om kvaliteten, då AME arbetar med de som står längst 
ifrån arbetsmarknaden.  
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Beviljade motioner
• Hjärtstartare: nämnden har totalt tre hjärtstartare 
varav en är placerad utomhus. Två är tillgängliga 
under öppettid (Örnahallen och fritidsgården). 

• Nattvandring: nämnden har inte erhållit pengar 
för uppdraget och inte heller fått något formellt 
uppdrag. 
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Arbetsmarknadsläget
• Arbetslösheten (inklusive åtgärder) är för augusti

- 9,3 % i Hylte (482 personer totalt), 6,9 % i riket
- för utrikes födda 26,2 % (383 personer) i Hylte, 19,2 % i riket
- ungdomar 10,6 % i Hylte (58 personer), 8,9 % i riket
- ungdomar utrikes födda 29 % i Hylte (36 personer), 24,8 % i riket

• Betydligt bättre än för ett år sedan
• Siffrorna sjunker stadigt och snabbare än i riket
• Stort flyktingmottagande har påverkat

• 79 % av de arbetslösa i Hylte är utrikesfödda
• Stor skillnad mellan könen
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Arbetsmarknadsläget
• AF stänger sitt lokala kundtorg i Hylte från 1 
oktober 2019 (kommer ha bokade besök i Hylte)

 
• Farhågor att AF anvisar färre deltagare utifrån 
nya upphandlade aktörer

• Gemensam ESF-ansökan med Falkenberg, 
Laholm och AF 
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Kulturfrågor – Art Inside Out
• Konstresidenset Art Inside Out är en nomadisk verksamhet som ägs 

av Region Halland och de halländska kommunerna tillsammans. 

• Under våren 2019 förarbete inför 2020 års residens ”Platsen mellan 
människor – berättelser, lögner och skrönor i Hylte” påbörjats.

• En referensgrupp från olika fält och platser i kommunen har 
tillsammans med Hylte kommuns kulturutvecklare och Art Inside Out 
arbetat fram temantiken för att skapa lokal förankring och delaktighet.

• Referensgruppen består av: Petter Eriksson – musiker, producent 
och kompositör bosatt i Unnaryd, Lennart Hildingsson – 
kulturhistoriker och journalist med anknytning till Rydöbruk och 
Nathalie Ruiz – dansare och koreograf bosatt i Torup.
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Kulturfrågor – Into the Woods
• Festivalen är en satsning för att stärka Hyltes varumärke genom 

hållbar upplevelsebaserad destinationsutveckling. 
• Konceptet för festivalen utgår från Hyltes unika identitet där mat, 

musik, hantverk och natur står i centrum. Under tre  dagar hölls 
kurser och workshops för att samskapa utformingen av 
festivaldagarna. 

• Festivalen hade 500 nationella och internationella gäster, stor 
medial spridning och mycket nöjda besökare. 

• Arrangemanget finansierades av Region Halland och Hylte kommun 
och genomfördes av Nordic Surfers och Forest Tribe AB.

• Turistutvecklaren har nominerat festivalen till Stora turismpriset 2019. 
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Kulturfrågor – Språkstart
• Genomfört 105 besök för barn vid 6 månaders ålder under 

perioden jan-aug.
 
• Endast en familj har tackat nej och resterande fyra familjer har 

inte varit nåbara (flera har flyttat från kommunen). Med hjälp 
av BVC erbjuds även de familjer som inte än är folkbokförda i 
kommunen besök.

• 74 återbesök är genomförda vid 11-12 månaders ålder

• Elva babycaféer och en familjekonsert hölls under våren inom 
Språkstart. Huvudsyftet med samtliga aktiviteter är språk- och 
hälsofrämjande, genom att inspirera föräldrar till språklek samt 
skapa gemenskap och delaktighet. Caféerna riktar sig till 
föräldrar med barn i ålder 0-18 månader.
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Kulturfrågor - biografen
• Arbetat mycket med kommunikation och 

marknadsföring av biografen, genom att förnya 
logga, websida, affischer och skapa en Facebook-
sida.

• I snitt är det 19 besökare per film. 

• Biografen kommer att få teknik för livesändningar av 
till exempel opera, konserter och teatrar, 
förhoppningsvis redan i höst. Det kulturella utbudet 
kommer på sätt att breddas väsentligt.
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Behov av integrationsmedel 
2020-2021

Det är väldigt osäkert hur mycket som kommer behövas, 
den uppskattning ANK har gjort är med ett mottagande 
på 20 per år därefter. Sedan styrs det mycket av hur ut- 
och inflyttning kommer vara i gruppen efter mottagande.
 
2020: 7-9 miljoner
2021: 6-8 miljoner
2022: 0-3 miljoner
 
Troligast utfall ligger mellan 15-17 miljoner och värsta 
scenariot på 20 miljoner. 
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Ekonomiskt bistånd 
Under årets första åtta månader har det varit 148 nya ärenden. Totalt hade 
enheten 146 nya ärenden under hela 2018. Ökningen finns inom följande tre 
målgrupper: 
1. Nyanlända som inte är självförsörjande efter avslutad etableringsperiod. 

Det finns en osäkerhet i hur det stora flyktingmottagandet kommer att 
påverka försörjningsstödet i framtiden.

2. Personer som fått avslag från Försäkringskassan på ansökan om 
sjukersättning. Ser en tydlig ökning de senaste två månaderna. 

3. Unga (och nyanlända) som saknar gymnasiekompetens. 

Utfall januari-augusti 
2019: 7 955 tkr
2018: 6 362 tkr
(Delförklaring: extratjänst, ingen rätt till a-kassa)
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Dessa punkter vill ANN lyfta:

 Behov av integrationsmedel 2020-2021
 Ökning inom ekonomiskt bistånd
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